

Date: 2024/04/08 التاريخ:  
Reference: 2024/277 المرجع:

M/s Boursa Kuwait  
State of Kuwait

المحترمين السادة/ بورصة الكويت  
دولة الكويت

Greetings,

تحية طيبة وبعد ،،،

**Disclosure of Material Information on the  
Resignation of the Managing Director of  
Corporate Affairs and Administration at Kamco  
Investment Company K.S.C.P**

الإفصاح عن المعلومات الجوهرية بخصوص استقالة رئيس قطاع  
شؤون الشركات والخدمات الإدارية لدى شركة كامكو للاستثمار  
ش.م.ك.ع

Reference to the above and to the requirements of the Article 4-1-1 specified in Module 10 ("Disclosure and Transparency") of the Executive Regulations of Law No. 7 of 2010 regarding the establishment of the Capital Markets Authority and the regulation of securities activity and their amendments, please find attached the disclosure form pertaining to material information.

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، وإلى أحكام المادة 4-1-1 من الكتاب العاشر ("الإفصاح والشفافية") من اللائحة التنفيذية للقانون رقم 7 لسنة 2010 بشأن إنشاء هيئة أسواق المال وتنظيم نشاط الأوراق المالية وتعديلاتهما، مرفق طيه نموذج الإفصاح عن المعلومات الجوهرية.

Best Regards,

وتفضلوا بقبول وافر الاحترام والتقدير ،،،

KAMCO  
INVEST

14

Nawal F. Mulla Hussain  
Managing Director of Support Operations

نوال فؤاد ملا حسين  
رئيس قطاع العمليات المساندة

## نموذج الإفصاح عن المعلومات الجوهرية

8 April 2024	8 ابريل 2024	التاريخ Date
Kamco Investment Company K.S.C.P	شركة كامكو للاستثمار ش.م.ك.ع	اسم الشركة المدرجة Name of Listed Company
We hereby inform you that Mr. Mohammad Abdullah Al Hubail, Managing Director of Corporate Affairs and Administration at Kamco Investment Company K.S.C.P. ("Kamco Invest") has submitted his resignation today, 8 April 2024, noting that his last working day will be 30 April 2024.	نحيطكم علماً بأن السيد/ محمد عبدالله الحبيب - رئيس قطاع شؤون الشركات والخدمات الإدارية لدى شركة كامكو للاستثمار ش.م.ك.ع ("كامكو إنفست") قد تقدم باستقالته اليوم الموافق 8 ابريل 2024، علماً بأن آخر يوم عمل له سيكون في 30 ابريل 2024.	المعلومة الجوهرية Material Information
Not Applicable	لا يوجد	أثر المعلومة الجوهرية على المركز المالي للشركة Significant Effect of the material information on the financial position of the company